

BATA CHILDREN'S AID SPONSORSHIP PROJECT PHILIPPINES, CEBU CITY



Bata Kinderhilfe International e.V.
Yorckstraße 12
44789 Bochum

info@bata-international.org
www.bata-international.org

AEVAN A.



Date of birth – Geburtsdatum	March 2016
Address – Adresse	Cebu City
School – Schule	Not yet in school
Sponsor – Pate	Hartmut Lohmann
Starting date of sponsorship Beginn der Patenschaft	April 2021

1. Vorsitzende Judith Pomm
Amtsgericht Bochum VR 4471

GLS Bank Bochum
Gläubiger ID DE69ZZZ00000899566

BIG GENODEM1GLS
IBAN DE68430609674072864500

Family	Name	Educational attainment Schulabschluss	Occupation Berufliche Tätigkeit
Father – Vater	Rene S. Amigable, 39 years	High school graduate	Laborer
Mother – Mutter	Mary Glen P. Lim, 40 years	College level	Housewife
Siblings – Geschwister			
Brother – Bruder	Clyde L. Amigable, 11 years	Grade 6	Student
Brother – Bruder	Ken L. Amigable, 10 years	Grade 5	Student

Background

Aevan is the youngest child among three siblings. He is only 5 years old, but he is a smart and lovable brother. Whenever his older siblings do their modular learning activities at home, he is with them and does his own activity which his mother prepares for him too.

Aevan's family resides at their grandparents' house with his grandmother. They do not have a house of their own.

His father has been working as a labourer in a water refilling station but five months ago, since the pandemic has continued, his father became unemployed. His parents are struggling during these times, but they try their best to take care of the children.

To sustain their basic needs, Aevan's mother sells commodities at home (sari-sari store).

Despite of that, Aevan's parents are staying positive perspective in life. They are very grateful that Aevan was accepted as beneficiary of the Bata Sponsorship Program.

Hintergrund

Aevan ist das jüngste Kind von drei. Er ist erst fünf Jahre alt und ein kluger und liebenswerter Bruder. Immer wenn seine Brüder mit ihren Homeschooling-Aktivitäten beschäftigt sind, ist er in ihrer Nähe und bearbeitet seine eigenen Aufgaben, die ihm seine Mutter gibt.

Aevans Familie lebt im Haus der Großeltern zusammen mit der Großmutter, da die Familie kein eigenes Haus besitzt.

Der Vater war Arbeiter in einer Wasserabfüllstation, er hat aufgrund der Pandemie jedoch seine Arbeit vor fünf Monaten verloren. Es ist für die Familie eine sehr schwere Zeit, doch die Eltern bemühen sich nach Kräften um das Wohl ihrer Kinder.

Um die Grundversorgung zu ermöglichen, verkauft die Mutter Artikel des täglichen Bedarfs von zu Hause aus in einem Sari-Sari-Store (*entspricht einer sehr einfachen Version unserer Kioske*).

Trotz dieser schwierigen Umstände versucht die Familie positiv in die Zukunft zu blicken. Sie ist sehr dankbar, dass Aevan im Bata-Programm aufgenommen wurde.

FOTOS





